
ACTA
Nº 71 Ano 2022.

En  Santiago  de  Compostela,  previa  convocatoria,  reúnese  por  videoconferencia,  o
Comité de Seguridade e Saúde Laboral Intercentros, sendo as 11,00 horas do día 4 de
outubro de 2022, tratándose os diferentes puntos da Orde do Día.

ASISTENTES:

REPRESENTANTES DA EMPRESA:

Nome                                                               Posto                                             Teléfono          

Ascensión Labella Lozano S.X. Presidencia 4.42.85

Carlos Gomez Martinez S.X. Emprego 4.47.71

REPRESENTANTES DOS TRABALLADORES 

Nome                                                               Organización Sindical              Teléfono          

Aser Lidia Tobio Martinez CIG 620-412-818

Pablo Rama Remuiñan CSIF 881-542-850

Florinda de la Fuente Moure UGT 607-629-732

Asisten  asímesmo  Pablo  Diaz  Vazquez,  polo  Servizo  de  Prevención  de  Riscos
Laborais, Jose Acuña Vilas, por Cualtis.

Dada a inasistencia por razóns de imposibilidade de conexión do Secretario do
Comité, levanta acta a Presidenta.

Seguidamente  pasase  a  segundo  punto,  no  que  intervirá  a  representante  da
Axencia para a Modernización Tecnolóxica de Galicia, Amtega.

2.-  Presentación  da  nova  aplicación  informática  instalada  no  Servizo  de
Prevención de Riscos Laborais.

A representante da Amtega expón as novidades que implica a instalación desta
nova  apliación  no  Servizo  de  Prevención,  que  afondará  no  camiño  xa  iniciado,  de
dixitalización dos procedementos empregados neste servizo. Hai intervencións varias
comentando ou preguntando sobre algúns dos aspectos ensinados.

1.- Lectura e aprobación da acta da última reunión.

Se aproba a proposta de acta presentada.



3.- Avance dos datos de sinistralidade laboral no que vai ade ano.

O responsable do Servizo de Prevención informa dos datos facilitados, nos que
constatase un pequeno incremento da sinistralidade laboral, con respecto dos existentes
no pasado ano.  Debatese,  con diversas opinións,  sobre a motivación deste  aumento,
concluíndose  que  na  sua  meirande  parte  estes  accidentes  producironse  durante  o
apagamento do gran número de incendios forestais que houbo este verán.

3.- Rogos e preguntas.

Non houbo intervencións.

Levántase a sesión, sendo as 12, h. 

Vº Bº A PRESIDENTA

ASCENSION LABELLA LOZANO


